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ФРАНКФУРТ - Потпредседник владе Србије и министар унутрашњих послова Ивица
Дачић изјавио је да би добијање статуса кандидата био веома позитиван корак за
Србију, али да је тешко дати процену да ли ће Београд у марту добити статус кандидата
за чланство у ЕУ.

  

Дачић је у изјави франкфуртским "Вестима", током боравка у Швајцарској, рекао да све
зависи од дијалога који се води са Приштином.

  

Поводом писма које је упућено из Приштине чланицама ЕУ да се Србији не одобри статус
кандидата, Дачић је изразио наду да ће “наши европски партнери знати да оцене ко
кочи дијалог”.

  

Када је реч о Швајцарској, Дачић је оценио да је сарадња две земље веома добра и
базира се на неколико билатералних споразума који су пре неколико година потписани у
Београду.

  

 “Заједнички делујемо у откривању разних врста криминала, од крађе уметничких дела
до трговине људима и наркотицима”, казао је он.

  

Такође је указао да Србију са Швајцарском веже много тога, пре свега више од 120
хиљада наших грађана који раде и живе у овој земљи. 

  

Швајцарска је, како је подсетио, помогла нашој земљи бројним донацијама, учествовала
је финансијски и у неким пројектима који су знатно ојачали српску полицију.
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Поводом предстојеће предизборне кампање у Србији Дачић је поручио да греше сви који
желе да воде прљаву кампању, јер она у ствари говори о томе какви су људи који је
воде.

  

 “Нико не може добити глас на томе што умањује вредности другог, већ гласачима треба
показивати колико сте добри”, истакао је он.

  

Дачић је нагласио да рачуна и на гласове дијаспоре. “Ако би свако гласао у складу са
својим интересом, мислим да би то било гласање за СПС, ПУПС и Јединствену Србију.
Ми радимо у интересу обичног човека”, сматра он.

  

Упитан да ли би СПС могао у коалицију са напредњацима Дачић је истакао да “то зависи
од њиховог односа према социјалистима”.

  

 “СПС жели да освоји што већи број гласова јер само тако може да реализује свој
политички програм. Сваки народ има владу какву заслужује, значи, у влади ће бити онај
ко добије највећи број гласова и ко може да формира већину”, закључио је он.

  

(Танјуг)
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